

Nachfolgend aufgeführte Neuheiten sind ab sofort lieferbar!

The following news are immediately available!

Stand/ Update > 25.08.2009



empf. VK: 14,20 €

Alu-Federteller klein 16mm, 2 St.
Alum. spring plate small 16mm, 2 pcs.
Best.-Nr./ Item N°. 07205/07

Formstabiler Alu-Federteller für alle FG Stoßdämpfer mit 16mm Gehäuse. Ersetzt Best.-Nr. 07092, für Dämpfer-Federn mit 16mm Innendurchmesser, mit 4mm Schlitz für die Kolbenstange.

Dimensionally stable aluminium spring plate for all FG shock absorbers with a 16mm housing. Replaces Item N°. 07092, for damper springs with an inner diameter of 16mm, with a 4mm groove for the piston rod.



empf. VK: 14,20 €

Alu-Federteller groß 20mm, 2 St.
Alum. spring plate large 20mm, 2 pcs.
Best.-Nr./ Item N°. 66291/08

Formstabiler Alu-Federteller für alle FG Stoßdämpfer mit 20mm Gehäuse. Ersetzt Best.-Nr. 06092, für Dämpfer-Federn mit 20mm Innendurchmesser, mit 4mm Schlitz für die Kolbenstange.

Dimensionally stable aluminium spring plate for all FG shock absorbers with a 20mm housing. Replaces Item N°. 06092, for damper springs with an inner diameter of 20mm, with a 4mm groove for the piston rod.



empf. VK: 6,90 €

Kunststoff-Verstellringe 16mm, 2 St.
Plastic adjusting rings 16mm, 2 pcs.
Best.-Nr./ Item N°. 07205/06

CNC-gefertigte Verstellringe für die 16mm FG Stoßdämpfer mit Außengewinde. Eingelegter O-Ring zur Sicherung. Durch den Einsatz von Kunststoffmaterial wird ein Festfressen des Gewindes verhindert.

CNC-manufactured adjusting rings for the 16mm FG shock absorbers with external thread. Inserted o-ring for securing. The use of plastic material prevents a jamming of the thread.



empf. VK: 6,90 €

Kunststoff-Verstellringe 20mm, 2 St.
Plastic adjusting rings 20mm, 2 pcs.
Best.-Nr./ Item N°. 66291/07

CNC-gefertigte Verstellringe für die 20mm FG Stoßdämpfer mit Außengewinde. Eingelegter O-Ring zur Sicherung. Durch den Einsatz von Kunststoffmaterial wird ein Festfressen des Gewindes verhindert.

CNC-manufactured adjusting rings for the 20mm FG shock absorbers with external thread. Inserted o-ring for securing. The use of plastic material prevents a jamming of the thread.



empf. VK: 16,50 €

Off-Road Vorfilter, 1 St.
Prefilter Off-Road, 1 pce.
Best.-Nr./ Item N°. 06468

Hält groben Schmutz vom Hauptfilter fern. Verlängert dadurch die Lebensdauer des Hauptfilters. Passend für Off-Road-Luftfilter mit einem AußenØ 65mm und einer Länge von ca. 80mm.

Keeps the main filter clear from coarse dirt and extends the durability of the main filter. Suitable for Off-Road air filters with an outside diameter of 65mm and a length of approx. 80mm.